
Protokół Nr LXXXIII/2023 
z LXXXIII - XXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Dęblin 

z dnia 16 października 2023 roku 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godz. 15:00). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 
Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 

Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg, od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. 
Protokołowano zgodnie z porządkiem obrad. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. W sesji uczestniczyło - 10 radnych. Nieobecni 
Radni: Ewa Grzęda, Leopold Swietliński, Andrzej Kurowski, Patrycja Wojewoda - Sieklicka, 
Maciej Jakubik. 

Ip nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cydejko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa nieobecna 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Swietliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Woj tyś Jarosław obecny 

Protokół nr LXXXIII z LXXXIII-XXVIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Dęblin 
z dnia 26października 2023 roku. 

https://portal.posiedzenia.pl/deblin


obecni 10 

wszyscy 15 

procent 66,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

Ad. Pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski - poinformował, że sesja została zwołana 
w trybie nadzwyczajnym na wniosek, Burmistrza Miasta Dęblin (stanowiący załącznik do 
protokołu), następnie przedstawił porządek obrad LXXXIII (XXVIII nadzwyczajnej) sesji 
Rady Miasta: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

5. Zamknięcie sesji. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 października 2023 r. czas 15:02:51- 15:03:03 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 9 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 9 60% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 6 40% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 
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3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa nieobecna 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Ad. pkt. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Ad. pkt. 4a wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Dyskusja: 

Radny Waldemar Chochowski - Proszę o szczegółowe wyjaśnienie - ul. Bobrowska 25 tys. zł, 
co ma być wykonane w ramach tej kwoty? 
Naczelnik Wydziału RMI Henryk Rozenbajgier - Za kwotę 25 tys. zł wykonamy 
dokumentacje projektową. Natomiast na przyszły rok ok. 300 tys. zł na remont tej ulicy. Remont 
będzie polegał na wymianie krawężników na nowe, wymianie nawierzchni chodników i nowej 
nawierzchni asfaltowej. 
Radny Waldemar Chochowski - odnośnie ul. Krzywej jest zwiększenie o 10 tys. - na co ma 
być przeznaczona ta kwota? 
Naczelnik Wydziału RMI Henryk Rozenbajgier - kwota ta ma być przeznaczona na 
dokumentację na zagospodarowanie ternu. 
Radny Waldemar Chochowski - rozmawiałem z mieszkańcami i wszyscy się dziwią, że został 
wybrany wariant z pozostawieniem na terenie działki, na której ma być targowisko wystawki 
nagrobków, a jest to duża powierzchnia. Można udać się na miejsce i zobaczyć. W momencie, 
kiedy powstanie targowisko, mieszkańcy mówią, że to będzie dziwnie wyglądało, bo z jednej 
strony będą stragany, a z drugiej nagrobki, jakby to była część cmentarza. Mamy tyle działek, 
może zaoferować dzierżawcy jakąś inną, a tutaj byłoby pełne zagospodarowanie tej działki. 
Czyli zrobić tyle na całej powierzchni, ile można maksymalnie. Na dzień dzisiejszy nie jesteśmy 
w stanie przewidzieć ile tak naprawdę będzie nam potrzeba miejsca. Skoro nie mamy tam 
nigdzie parkingu, to duża część tej działki będzie wykorzystana też pod parkowanie, jeżeli 
będzie mniej handlujących. Wyłączenie każdej takiej powierzchni powoduje, że zmiesza się 

Protokół nr LXXXIII z LXXXIII-XXVIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Dęblin 
z dnia 26 października 2023 roku. 



ilość, gdzie można urządzić stanowiska targowe, które w ciągu roku przyniosą o wiele większy 
dochód niż dzierżawa działki na wystawę zakładu kamieniarskiego. Można to bardzo łatwo 
przeliczyć, bo mamy orientację ile bierzemy opłaty targowej w przeciągu całego roku, a ile z 
takiej dzierżawy. Odnośnie budowy ogrodzenia ZSO - tu też jest zwiększenie kwoty. Pamiętam 
jak było budowane ogrodzenie przez wykonawcę Kaufałndu. Nie chcę skłamać, ale kiedyś 
wydaje mi się, że ta kwota była (nie wiem czy za materiały czy za wykonanie) 20 tys. zł. za 
ogrodzenie wzdłuż dawnego ogrodzenia całej powierzchni ZSO. Teraz została nam jedna -
najkrótsza ściana. Na niej są dwa wjazdy, podejrzewam, że będą tam dwie bramy wjazdowe i 
pewnie to one generują duże koszty. Ale to jest dużo pieniędzy. Proszę objaśnić, co ma być w 
ramach tego ogrodzenia wykonane. 
Naczelnik Wydziału RMI Henryk Rozenbajgier - w ramach tego ma być odtworzone 
ogrodzenie, które zostało zdemontowane, plus brama oraz furtka. Materiały zostały zakupione, 
natomiast mamy uzupełnienie. Mamy ofertę na montaż i to jest uzupełnienie do ceny oferty, jaką 
posiadamy w tej chwili. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - odpowiadając na pierwsze pytanie, to nie mamy gdzie 
przenieść przedsiębiorcy, który ma tam wystawę nagrobków. W tamtym rejonie nie mam żadnej 
działki. Nie mamy też wolnych działek gdzie można by zaproponować dzierżawę na tego typu 
wystawę i sklep, jaki tam jest. W dniu 31 października projektant zakończy projektowanie 
i utwardzenia działki przy ul. Krzywej, z uwzględnieniem wydzierżawionego terenu. Jest to 
rozwiązane w taki sposób, że z jednej strony przedsiębiorca będzie miał uszczuplony teren, który 
dzierżawi i będą tam wykonane 2 miejsca na parkowanie. Do dzierżawionego terenu pod 
wystawę nagrobków będzie wjazd od ul. Krzywej, żeby nikt nie wjeżdżał od strony targowiska 
i nie przeszkadzał tam handlującym i kupującym. Bedzie miał bezpośredni wjazd od ul. 
Krzywej, kosztem wydzierżawionego terenu pod wystawę i sklep, gdzie będzie miał teren pod 
parking na dwa stanowiska. Nie będzie to przeszkadzało w funkcjonowaniu całej pozostałej 
części działki. Nie przewidujemy też, żeby przy ul. Krzywej na urządzonym terenie również 
parkowano w piątki i soboty, kiedy są dni targowe. Chyba, że będzie taka sytuacja, że nie 
wszystkie miejsca będą wykupione i będzie możliwość wjechania i zaparkowania. Ponadto 
rozważamy możliwość wydzierżawienia pod parking terenu należącego do parafii, ale jest to na 
etapie rozmów, przynajmniej na czas, kiedy nie zostanie rozbudowany parking na działce gdzie 
obecnie znajduje się targowisko miejskie. Docelowo będzie parking przy 
wielkopowierzchniowym budynku handlowym. Będzie on parkingiem obsługującym teren do 
handlu w tym budynku oraz targu, który chcemy urządzić przy ul. Krzywej. Tak jak 
wspomnieliśmy wcześniej teren utwardzony będzie służył od poniedziałku do piątku, jako teren, 
na którym będzie można zaparkować na wypadek takich okoliczności jak pogrzeby czy imprezy, 
które będą wymagały zapewnienia terenów do parkowania. Ostatnio mieliśmy taką sytuację 
gdzie wspólnie z wojskiem mieliśmy zabezpieczyć miejsce parkowania na dużą imprezę 
lotniczą. Myślę, że te tereny będą temu służyły. Nie przewidujemy na dzień dzisiejszy innego 
rozwiązania. 
Wiceprzewodniczący RM Mieczysław Grobel - Czy teren tymczasowego targowiska będzie 
ogrodzony? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - Projekt przewiduje ogrodzenie. 
Radna Urszula Czarnecka - Czy nie dałoby się przenieść tego przedsiębiorcy z nagrobkami na 
teren parafii? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - Nie rozmawialiśmy o tym, ponieważ jest to teren 
prywatny. Na razie były tylko wstępne rozmowy i sugestie, żeby zabezpieczyć na tym terenie 
tymczasowo miejsca parkingowe. Napewno nie było rozmowy, aby urządzić tam parking 
gminny. Jest to teren parafii, która na pewno zechce przeznaczyć ten teren na zupełnie inne cele. 
Natomiast na ten moment, kiedy być może nie będzie gdzie parkować, bo będzie inwestycja po 
jednej i po drugiej stronie, to tam jest miejsce na tymczasowy parking, żeby mieszkańcy mogli 
dojechać podczas trwania targowiska i bezpiecznie postawić samochody na czas zrobienia 
zakupów. 
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Radna Urszula Czarnecka - były dwa projekty na targowisko na ul. Krzywej? 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - Były dwie koncepcje, a projekt jest jeden. Projekt, na 
który zabezpieczyliśmy środki finansowe został już ukończony i ma być oddany do 
31 października, więc wszystkie kwestie zostały już w tym projekcie uzgodnione. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 października 2023 r. czas 15:16:51-15:17:11 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 9 90% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 10% nieoddanych głosów 5 33.33 % 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa nieobecna 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 
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14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

Patrycja 

Jarosław 

nieobecna 

ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIII/471/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 rok. 

Ad. 4 b zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobeł - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 października 2023 r. czas 15:19:15 -15:19:28 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 5 33.33 % 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa nieobecna 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 
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11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIII/472/2023 w sprawie zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej. 

Ad. 5 Zamkniecie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 
zamknął LXXXIII-XXVIII nadzwyczajną sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 15.30. 

Na tym zakończono protokół. 

Protokołowała: 
Magdalena Piątek 
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